

# MUHAMMAD RIZKY

Lennestadt, Germany | P: +49 17662718729 | rizky.wazza@gmail.com | linkedin.com/in/rizky-albiruni  
rizkyalbiruni.github.io/portfolio

## PROFILE

---

Proficient full-stack developer with a comprehensive skill set. Skilled in crafting high-quality code and proficient in using Ruby on Rails, JavaScript, SQL, Bootstrap and other skill set of development. Passionate about continuous learning. I value collaboration and teamwork, recognizing the power of collective innovation in achieving goals.

## PROJECTS

---

[Link to Portfolio](#)

### SYNC GAME APP

*Ruby, Rails, PostgreSQL, ActiveRecord, ERB HTML, sCSS, JavaScript, Heroku*

- A mobile app for multiplayer that challenges players to predict the position of a hidden number that was given by the other player within a given range and a given topic.
- Points are awarded based on the accuracy of the guesses. The closer a player's guess is to the actual hidden number, the more points they earn.
- The game features dynamic gameplay with action cable installed and a chat feature for social interaction.

### SURFBOARD RENTING APP

*Ruby, Rails, PostgreSQL, ActiveRecord, ERB HTML, sCSS, JavaScript, Heroku*

- A dynamic MVC application integrates geocoding technology to provide users with interactive maps, enhancing browsing experience and facilitating location-based search engine.
- Leveraging Active Record, our robust database management system ensures efficient data handling, enabling smooth user experience and interactions. Utilizing Cloudinary integration for photos upload.

### MY MOVIE SEARCH APP

*Rails, ActiveRecord, ERB HTML, sCSS, API, Heroku*

- A movie search engine powered by Ruby on Rails. This app utilizes plain Active Record to swiftly search through a vast database of movie titles.
- It's database-free, seamlessly fetching movie data in real-time from an open API source.

## EXPERIENCE

---

### Graha International GmbH – Germany, Remote

*Full stack Web Developer*

*2024 – Present*

- Collaborating on web design using Figma to create responsive and user-friendly interfaces, ensuring consistency with brand guidelines.
- Planning and wireframing front-end and back-end architecture, focusing on seamless user experiences and efficient data flow.
- Participating in project discussions to identify key features, prioritize tasks, and define the development roadmap for upcoming builds.
- Researching and selecting frameworks that will be used in the full-stack development process, keeping scalability and performance in mind.

\*Employment gap explanation is on the additional section

### HAYDER ASSOC. – Istanbul, Turkey

*Project Coordinator & International Relations*

*2018 – 2022*

- **Project Management:** Overseeing and coordinating various aid projects in more than 21 countries from inception to completion, ensuring that goals, deadlines, and budgets are met.
- **Legal and Regulatory Compliance:** Preparing necessary legal documentation and obtaining required approvals to launch projects in different countries, ensuring adherence to local laws and regulations.
- **Facilitating communication** in 3 different languages and collaboration with international partners and beneficiaries to ensure the implementation of aid projects.
- **Traveling** to the sites in various countries to directly monitor progress, manage resources, including financial, human, and material, to optimize project outcomes.

## MIHMANDAR ASSOC – Istanbul, Turkey

Graphic Designer

2017 – 2018

- Creating visually appealing graphics, layouts, and materials using Adobe Photoshop to support the association's initiatives and events.
- Developing and managing engaging content for the association's social media platforms, ensuring consistent branding and increase engagement/reach.
- Collaboration: Working closely with other team members and departments to support various projects and campaigns, providing graphic and photographic assets as needed.

## EDUCATION

[Link to Certificates](#)

### LE WAGON – Web Development

April 2024

- Intensive programming bootcamp spanning the essential skills of both back-end and front-end
- Learned how to analyse any encountering error messages and solve the problems effectively.
- Mastered collaborative work ethic and have developed several dynamic apps from scratch.
- a highly acclaimed coding bootcamp, which was recognized as the Best Coding Bootcamp by multiple awards, and earned a diploma upon completion.

### IBM – Fullstack Development Course

June 2024

- Gained my skills through hands-on projects and intensive courses.
- By building practical projects, I ensured that my learning was not just theoretical.
- I passed these courses with high scores, earning prestigious certificates that are recognized in the industry.

### ISTANBUL 29 MAY UNIVERSITY – Bachelor of Theology

June 2018

- I gained a deep understanding of religious studies and philosophical concepts.
- This background has equipped me with critical thinking and cultural awareness.
- Fully supported by a prestigious scholarship.

## SKILLS

**Programming:** Ruby, Rails, Python, SQL, React, JavaScript, HTML/CSS, Bootstrap, API, AWS, Heroku

**Other Skills:** Figma, Adobe Photoshop, Microsoft Excel

**Languages:** English, Indonesian, Turkish, Arabic and German

**Soft-Skills:** Problem-Solving, Teamwork, Continuous Learning, Communication, Adaptability

## ADDITIONAL

**Employment Gap Explanation:** After relocating to Germany, I dedicated my time to learning German language and obtaining my driving license which takes more than a year. Afterwards I focused on transitioning my career into programming, during which I completed a coding bootcamp and several personal projects.

**Working Permit in Germany:** Available

# MUHAMMAD RIZKY

Lennestadt, NRW | P: +49 17662718729 | rizky.wazza@gmail.com | [linkedin.com/in/rizky-albiruni](https://www.linkedin.com/in/rizky-albiruni)  
[rizkyalbiruni.github.io/portfolio](https://rizkyalbiruni.github.io/portfolio)

## PROFIL

---

Kompetenter Full-Stack-Entwickler mit einem umfassenden Fähigkeitenportfolio, erfahren im Erstellen von hochwertigem Code und versiert im Einsatz Ruby on Rails, JavaScript, SQL, Bootstrap und andere Fähigkeiten der Entwicklung. Leidenschaftlich über kontinuierliches Lernen. Teamarbeit in Perfektion sind meine Werte.

## PROJEKTE

---

[Link zu Portfolio](#)

### SYNC GAME APP

*Ruby, Rails, PostgreSQL, ActiveRecord, ERB HTML, sCSS, JavaScript, Heroku*

- Eine App für Mehrspieler, die Spieler herausfordert, die Position einer versteckten Zahl zu erraten, die vom anderen Spieler innerhalb eines vorgegebenen Bereichs und eines bestimmten Themas vorgegeben wurde.
- Punkte werden basierend auf der Genauigkeit der Vermutungen vergeben. Das Spiel bietet dynamisches Gameplay mit installiertem Action Cable und einer Chat-Funktion für soziale Interaktionen.

### SURFBOARD RENTING APP

*Ruby, Rails, PostgreSQL, ActiveRecord, ERB HTML, sCSS, JavaScript, Heroku*

- A dynamic MVC application integrates geocoding technology to provide users with interactive maps, enhancing browsing experience and facilitating location-based search engine.
- Leveraging Active Record, our robust database management system ensures efficient data handling, enabling smooth user experience and interactions. Utilizing Cloudinary integration for photos upload.

### MY MOVIE SEARCH APP

*Rails, ActiveRecord, ERB HTML, sCSS, API, Heroku*

- Eine Filmsuchmaschine, die von Ruby on Rails betrieben wird. Diese App nutzt Plain Active Record, um schnell eine umfangreiche Datenbank von Filmtiteln zu durchsuchen.
- Es ist datenbankfrei und ruft Filmdaten in Echtzeit nahtlos von einer offenen API-Quelle ab.

## ERFAHRUNG

---

### GRAHA International GmbH – Deutschland, Remote

*Full stack Web Entwickler*

*2024 – Heute*

- Mitarbeit bei der Webgestaltung mit Figma, um responsive und benutzerfreundliche Oberflächen zu erstellen und die Konsistenz mit Markenrichtlinien sicherzustellen.
- Planung und Erstellung von Wireframes für die Frontend- und Backend-Architektur mit Fokus auf nahtlose Benutzererlebnisse und effizienten Datenfluss.
- Teilnahme an Projektdiskussionen, um wichtige Funktionen zu identifizieren, Aufgaben zu priorisieren und die Entwicklungs-Roadmap für kommende Builds festzulegen.
- Recherche und Auswahl von Frameworks, die im Full-Stack-Entwicklungsprozess verwendet werden, unter Berücksichtigung von Skalierbarkeit und Leistung.

\* Die Erklärung der Beschäftigungslücke finden Sie im zusätzlichen Abschnitt

### HAYDER ASSOC. – Istanbul, Türkei

*Projekt Koordinator & International Relations*

*2018 – 2022*

- Projektmanagement: Überprüfung und Koordination verschiedener Hilfsprojekte in mehr als 21 Ländern von der Konzeption bis zur Fertigstellung, Sicherstellung der Einhaltung von Zielen, Fristen und Budgets.
- Vorbereitung der erforderlichen Rechtsdokumente und Einholung der erforderlichen Genehmigungen für den Start von Projekten in verschiedenen Ländern, Gewährleistung der Einhaltung der Gesetze und Vorschriften.
- Kommunikation in drei verschiedenen Sprachen und Zusammenarbeit mit internationalen Partnern und Begünstigten.
- Standortbesichtigung in verschiedenen Ländern für die Überwachung des Fortschritts. Optimierung der Projektergebnisse durch die Verwaltung der finanziellen, personellen und materiellen Ressourcen

## MIHMANDAR ASSOC – Istanbul, Türkei

Graphic Designer

2017 – 2018

- Erstellung visuell ansprechender Grafiken, Layouts und Materialien mit Adobe Photoshop zur Unterstützung der Initiativen und Veranstaltungen der Vereinigung.
- Entwicklung und Verwaltung ansprechender Inhalte für die Social-Media-Plattformen der Vereinigung, um ein einheitliches Branding zu gewährleisten und die Reichweite zu erhöhen.
- Enge Zusammenarbeit mit Teammitgliedern und Abteilungen, um verschiedene Projekte und Kampagnen zu unterstützen und bei Bedarf grafische und fotografische Elemente bereitzustellen.

## BILDUNG

---

[Link zu Zertifikaten](#)

### LE WAGON – Web Development

April 2024

- Intensives Programmier-Bootcamp, das die grundlegenden Fähigkeiten von Back-End und Front-End umfasst
- Analyse von auftretenden Fehlermeldungen und effektive Problemlösung.
- Beherrschen der kollaborativen Arbeitsethik und Entwicklung mehrerer dynamischer eigener Anwendungen.
- Hochgelobtes Coding-Bootcamp, das durch mehrere Auszeichnungen als bestes Coding-Bootcamp anerkannt wurde und mit einem Diplom abgeschlossen wurde.

### IBM ZERTIFIZIERUNG – AWS Cloud Technical Essentials

Juni 2024

- Verfeinerung meiner Fähigkeiten durch praktische Projekte und Intensivkurse
- Aufbau praktischer Projekte stellte sicher, dass mein Lernen nicht nur theoretisch war.
- Bestehen dieser Kurse mit hohen Punktzahlen und Erwerb prestigeträchtiger Zertifikate, die in der Branche anerkannt sind

### ISTANBUL 29 MAI UNIVERSITÄT – Bachelor in Theologie

Juni 2018

- Erwerb eines tiefen Verständnisses für religiöse Studien und philosophische Konzepte
- Ausstattung mit kritischem Denken und kulturellem Bewusstsein
- Vollständig unterstützt durch ein renommiertes Stipendium

## FÄHIGKEITEN

---

**Programmierung:** Ruby, Rails, Python, SQL, React, JavaScript, HTML/CSS, Bootstrap, API, AWS, Heroku

**andere Fähigkeiten:** Figma, Adobe Photoshop, Microsoft Excel

**Sprachen:** Englisch, Indonesisch, Türkisch, Arabisch und Deutsch

**Soft-Skills:** Problemlösung, Teamarbeit, Stetiges Lernen, Kommunikationsfähigkeit, Anpassungsfähigkeit

## ZUSÄTZLICHES

---

**Erklärung der Beschäftigungslücke:** Nach meinem Umzug nach Deutschland widmete ich meine Zeit dem Erlernen der deutschen Sprache und dem Erwerb meines Führerscheins, was ich in knapp zwei Jahren schaffte. Danach setzte ich den Fokus auf meine Karriere in Richtung Programmierung zu lenken. Während dieser Zeit absolvierte ich ein Coding Bootcamp und mehrere persönliche Projekte.

**Arbeitsgenehmigung in Deutschland:** Verfügbar